

# \$11 真情回饋 WITH LOVE

1 - 30 / 11 • 11am - 3pm | 6pm - 10pm

## 精選點心 dim sum

(供應時段 serving time 11am - 3pm)

\$11 / 款 item

斑瀾奶皇流沙包

steamed pandan custard buns with egg yolk

鮮百合雜菌素腸粉

steamed rice rolls with fresh lily bulb and assorted mushroom

家鄉海味鹹水角

deep-fried seafood glutinous rice dumplings

甜品拼盤

desserts platter

香滑馬拉糕

steamed traditional sponge cake

上湯鴛鴦小籠包

steamed pork dumplings with supreme soup

## 地道粵菜美饌 cantonese delicacies

(供應時段 serving time 6pm - 10pm)

\$11 / 款 item

豉油皇脆炸雞 (半隻 half)

deep-fried crispy chicken served with soya sauce

菠蘿咕嚕肉

sweet and sour pork with pineapple

蜜汁叉燒

honey-glazed barbecued pork

### 條款及細則適用 Terms & Conditions Apply

凡於觀海軒餐廳單筆餐飲賬單實際消費金額折後滿澳門幣 300 元，即可以澳門幣 11 元於相應時段換購最多 2 份點心或 1 份粵菜，且每檯僅限換購 1 次。  
for every spending of MOP 300 (after discount) at Kwun Hoi Heen, guests can choose a maximum of 2 dim sum items or 1 cantonese delicacy from the above menu at MOP11 during the corresponding period and it can be redeemed only once per table.

此推廣不可與其他折扣或優惠同時使用

this promotion cannot be used in conjunction with other discounts or offers

以上價目為澳門幣，另需附加 10% 服務費

如閣下有任何食物過敏或特定膳食要求，請預先知會餐廳服務員

above price is in mop and subject to 10% service charge

please advise us of any allergies or special dietary requirements

觀  
KWUN  
海  
HOI  
軒  
HEEN